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Številka: 031-0004/2022 
Datum: 20. 6. 2024 
 
 

Z A P I S N I K 
10. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Boštanj, 

ki je bila v četrtek, 20. 6. 2024, ob 19 . uri, v sejni sobi Gasilskega doma Boštanj 
 

Prisotni člani sveta: 
Aleš Šlogar, Alojz Udovč, Ivan Možic, Marko Lisec, Ivan Podlogar, Vincenc Knez, Mitja Udovč. 
 
Odsotni: Tomaž Lisec, Boris Androjna opr., Matej Simončič opr., Tadeja Novšak opr. 
 
 
Ostali prisotni: Marjetka Flisek, referentka za KS, Branko Knez, predstavnik VO Log 
      
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  
 
Sejo je vodil: Vincenc Knez, predsednik sveta KS Boštanj. 
 
 

 
Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
 
Ob začetku seje je bilo prisotnih 7 članov sveta KS Boštanj. Svet KS Boštanj je bil sklepčen.  
 
Predsedujoči je pozdravil člane sveta in gosta ter prebral predlog dnevnega reda. 
 
Predlog dnevnega reda: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda, 
2. Pregled in potrditev zapisnika 9. redne seje z dne 20. 5. 2024, 
3. Investicije v KS Boštanj, 
4. Obravnava programov Vaške skupnosti Log, 
5. Tekoče aktivnosti po vaških skupnostih – podajo člani sveta KS, 
6. Seznanitev obravnavanega gradiva zadnje seje Občinskega sveta Sevnica in gradiva 

za prihodnjo sejo, članom sveta KS – pomembnega za KS Boštanj (podajo svetniki OS), 
7. Razno – prošnje, dopisi. 

 
Sklep:  
Svet KS Boštanj je potrdil dnevni red 10. redne seje.  
Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7). 
Sklep je sprejet. 
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Ad 2 
Pregled in potrditev zapisnika 9. redne seje z dne 20. 5. 2024 

 
Zapisnik je sestavni del gradiva. 
Predsedujoči poda v razpravo in glasovanje zapisnik 9. redne seje sveta z dne 20.5.2024. 
Razprave ni. 
 
Sklep:  
Svet Krajevne skupnosti Boštanj je potrdil zapisnik 9. redne seje z dne 20. 5. 2024. 
Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7). 
Sklep je sprejet. 

 
 

Ad 3 
Investicije v KS Boštanj 

 
Predsednik na začetku izpostavi, da so bile izpostavljene generalne usmeritve pri izvajanju 
aktivnosti, in sicer:  

- Izvajanje najnujnejših investicij, 
- prednost imajo investicije s soudeležbo krajanov. 
- Prošnjam za pomoč pri urejanju nekategoriziranih poti, ki vodijo do stalno naseljenih hišnih 

številk in lastniško urejenim zemljiščem (v lasti občine ali javno dobro) se, glede na 
upravičenost, ugodi v obsegu, da KS Boštanj sodeluje z materialom, delo (vgradnja) pa je 
strošek prosilca.  

Za rekonstrukcije in asfaltiranje kategoriziranih javnih poti je predlagano naslednje stališče: 
Prednost imajo investicije kjer je priprava tampona in finega planuma do asfalta financirana s 
strani krajanov, sama asfaltiranje pa se financira iz proračuna KS. 
Razmerje sofinanciranja je lahko v izjemnih primerih, glede na odločitev sveta KS, drugačno 
(napr.: majhno število prebivalcev in daljši odsek ceste). 
 

Glede stanja na terenu predsednik poda pobudo za dodatne investicijska dela, in sicer :  
- Lukovec: asfaltacija dveh odsekov cesta čez Kavc in Mali Lukovec; Tampon je v grobem 

že pripravljen, potrebno je še delno dokončati, pripraviti fini planum in asfaltirati (delno 
sofinancirano), 

- V okviru rednega vzdrževanja: globinska sanacija JP: 872101 (Živa gora) in JP: 872541 
(Gabrje). 

- Sanacija plazu – usada na JP: 872391 (Ravne). 
V okviru rednega vzdrževanja bo potrebno do zime opraviti najnujnejša dela na javnih poteh.  
 

Predsednik odpre razpravo. Razprave ni. 
 

SKLEP:  
Svet KS Boštanj je obravnaval predlog dopolnitve programa investicij za leto 2024 in poleg 
že potrjenih investicij (na 8. seji), potrjuje še naslednje:  
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- Lukovec: asfaltacija dveh odsekov cesta čez Kavc in Mali Lukovec, 
- Globinska sanacija JP: 872101 (Živa gora) in JP: 872541 (Gabrje). 
- Sanacija plazu – usada na JP: 872391 (Ravne). 

Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7). 
Sklep je sprejet. 
 
Na koncu predsednik poudari, da se bodo investicije izvajale glede na okoliščine finančne 
možnosti. 

 
Ad 4 

Obravnava programov Vaške skupnosti Log 
 
Gradivo so člani sveta prejeli skupaj z vabilom. Predsednik na kratko predstavi tematiko ter preda 
besedo Alešu Šlogarju in Branku Knezu, predstavniku VO Log.  
Branko Knez pove, da se je dokument začel pripravljati leta 2017 v sodelovanju s KS Boštanj in 
Občino Sevnica. Program vzdrževanja in razvoja vasi Log od leta 2022 do 2026 je bil sprejet na 
nivoju Vaške skupnosti Log 28.2.2024. Izpostavi tri najbolj pereče potrebne aktivnosti, in sicer:   
- povezava Log – Sevnica (dostopnost peš ali s kolesom), saj je povezovalna državna cesta s 
Sevnico zelo prometna. 
- Veliko hiš na Logu še nimajo asfalta do hiše. Občina Sevnica je obljubila, da bo naročila projektno 
dokumentacijo PZI za prestavitev križišča pri Laknerju.  
- Pokopališče na Logu – težave so z drenažami okoli cerkve in zakristije, potrebno je urediti 
pohodne poti, potrebna je obnova obzidja, preplastitev parkirišča in ureditev krožnega prometa, 
ker je premalo parkirnih površin.  
 
Aleš Šlogar izpostavi še potrebno ureditev ceste proti Orlam.  
 
Predsednik na povedano pove, da je tematika glede povezave Log Sevnica večkrat izpostavljena 
na sejah občinskega sveta občine Sevnica. Za cesto na Grič je bil podan predlog za kategorizacijo, 
ki pa še potrjena. Pred izvedbo investicijo bo potrebno urediti vsa lastniška razmerja (služnosti, 
pogodbe o odstopu zemljišča,…). Pokopališča v občini Sevnica so v upravljanju podjetja 
Komunala d.o.o., tako lahko svet KS Boštanj lahko nastopa zgolj kot partner v postopku. Predlaga 
priprava ocene vrednosti potrebnih ureditev.  
V nadaljevanju poteka razprava o pereči povezovalni poti med Logom in Sevnico. Večinsko 
mnenje je, da Občina Sevnica aktivno komunicira za Direkcijo RS za ceste.  
 
SKLEP: 
Svet KS Boštanj se je seznanil z vsebino Programa razvoja vasi Log za mandatno obdobje 
2023 – 2026. Krajevna skupnost bo v okviru proračunskih možnosti sledila programu. Za 
izvedbeni del VS Log pripravi predlog ureditve s popisom del in finančnim ovrednotenjem. 
Z dopisom na Občino ponovno opozoriti problematiko peš in kolesarske povezave med 
Radno in Logom. 
Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7). 
Sklep je sprejet. 
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Ad 5 
Tekoče aktivnosti po vaških skupnostih – podajo člani sveta KS 

 
 
Vaška skupnost Log: 
Aleš Šlogar: Povedal je, da so izvedli tradicionalno prireditev Šinjekadija.   
 
Vaške skupnosti Jalovec, Gabrje in Križ: 
Alojz Udovč: Povedal je, da je bil izveden terenski ogled v Artičah (odsek od stanovanjske hiše 
Gorenc proti Majkovci). Dogovorjeno je, da se opravi terenski ogled s predstavnikom Občine 
Sevnica odcepa Jelovec-Okič (udori na cestišču). Potrebno je doreči kako urediti Lipovški potok.  
 
Vaška skupnost Vrh in Okič 
Ivan Možic: Povedal je, da se ni končal postopek prestavitve volišča skladno s predlogom oz. 
sklepom krajanov Vaške skupnosti Vrh in Okič. Predsednik pove, da je to že izvedeno. Potrebno 
je izvesti terenski ogled usada pri Bezjaku in doreči ureditev brežine proti Plečku.  
 
Vaška skupnost Konjsko 
Marko Lisec: Povedal je, da ni bilo posebnih dogajanj. Predsednik pove, da bo v letošnjem letu 
izvedena rekonstrukcije enega dela ceste čez vas.  
 
Vaška skupnost Jablanica 
Ivan Podlogar: Povedal je, da bo izveden tradicionalni dogodek srečanja krajanov. Izveden je bil 
obsek drevja proti zaselku Nežnice. Problematična je lokalna cesta od Vitovca proti Novemu 
Gradu. V preteklosti so že bili pogovori z županom občine Sevnica glede razširitve ceste v Vitovcu. 
Predlaga, da pri apeliranju pomagajo tudi predstavniki Občinskega sveta.  
 
Vaška skupnost Boštanj 
Mitja Udovč: Pove, da se je ustanovil 16 članski Vaški odbor Boštanj, ki je sklical 1. sejo. Na seji 
se je formiralo predsedstvo (Matej Simončič, predsednik, Andrej Lisec, podpredsednik, Tomaž 
Lisec, tajnik). Skozi vaški odbor se bo predebatiral plan dela in po potrebi dopolnil. Cilj delovanja 
VO je predvsem ažuren pretok informacij, razdelitev potrebnih  aktivnosti,… V zaključni fazi je 
projekt ureditve vaškega jedra (potrebna je še postavitev ograje). V prihodnosti se planira 
postavitev vodnjaka, ki je še v fazi idejnih predlogov. Pri OŠ Boštanj potekajo aktivnost postavitve 
12 m visokega droga na katerem bo izobešena zastava Republike Slovenije. Do 3. avgusta bo 
izvedeno prekritje jurčka pri objektu TVD Partizan Boštanj. Društvo TVD Partizan bo oddalo 
prošnjo za sofinanciranje. 
 
Vaška skupnost Šmarčna 
Vincenc Knez: Povedal je, da je odpovedana prireditev, prestavljena na 24.8.2024. V sodelovanju 
s CGP je bil izveden obsek drevja ob državni cesti.  
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Predsednik na koncu apelira na člane sveta, da poskušajo manjša vzdrževalna dela na javnih 
poteh krajani izvesti v svoji režiji, saj na tak način ostane v finančnem načrtu nekaj več sredstev 
za izvajanje investicij.  
 
 
Seznanitveni sklep:  
Svet KS Boštanj se je seznanil s tekočimi aktivnostmi po vaških skupnostih.  
Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7). 
Sklep je sprejet. 

 
Ad 6 

Seznanitev obravnavanega gradiva zadnje seje Občinskega sveta Občine Sevnica in     
      gradiva za prihodnjo sejo, članom sveta KS – pomembnega za KS Boštanj (podajo 

svetniki OS) 
 
Vinko Knez pove, da točk, ki bi se neposredno nanašale na Krajevno skupnost Boštanj, ni bilo. 
Spremenil se je Odlok o tržnem redu Kmečke tržnice v Sevnici in Odlok o spremembah in 
dopolnitvah odloka o priznanjih Občine Sevnica. Izdano je bilo soglasje k imenovanju direktorice 
Zdravstvenega doma Sevnica in Javnega zavoda KŠTM Sevnica. Direktorica Zdravstvenega 
doma ostaja Vladimira Tomšič. Direktorica KŠTM ostaja Mojca Pernovšek.  

 

Ad 7 
Razno – prošnje, dopisi 

 
Predsednik je pod točko Razno najprej povedal, da prošenj ni bilo. V nadaljevanju je podal poročilo 
glede realiziranih aktivnosti ter potrebnih realizacij. Potrebno je pripraviti spremembo Pravilnika o 
razpisu za podeljevanje priznanj krajevne skupnosti (predvidoma bo pripravljen do jesenske seje). 
Opravljena je bila predstavitev programa vzdrževanja VO Log. Od 1.8.2024 do 3.9.2024 bo odprt 
Javni poziv za zbiranje predlogov za dobitnike priznanj Občine Sevnica za leto 2024. Člane sveta 
pozove k razmisleku o morebitnih kandidatih. Predsednik predlaga, da bi bil primeren kandidat 
PGD Boštanj, ki letos obeležuje 100 obletnico delovanja. Ob morebitnih prijavah se bo izvedla 
korespondenčna seja.  
Koordinacijo izvedbe prenove nadstreška pred Partizan Boštanj je prevzelo društvo TVD Partizan 
Boštanj, ki bo dela opravilo v lastni režiji- 
Urejena je sanacija brežine in ureditev bankine ob JP: 872401. 
Postopki glede podaljšana najemne pogodba s Slovenskimi železnicami o najemu prostorov ŽP 
Jelovec so v teku. V dogovoru z lastnikom SŽ bo pogodba podaljšana za obdobje 1 leta z 
možnostjo odpovedi. 
 
Seja je bila zaključena ob 20.10 
 
Zapisala:             
Marjetka Flisek                     
Referentka za krajevne skupnosti  
                Vincenc Knez 
              Predsednik Sveta KS Boštanj   


